
 

Informa(on (ll alla medlemmar i Uppsala Ponnyklubb 
 
 
Inledning 
Senhösten 2022 tog kommunfullmäk6ge i Uppsala e: beslut om a: arbeta för e: köp av vår 
ridanläggning i Jälla. Vi har från klubbens sida arbetat för en sådan lösning under 15-20 år. 
Läget idag är sådant a: vi känner a: det är dags a: lämna en mer uFörlig informa6on 6ll 
klubbens medlemmar än vad som 6digare förekommit på vår hemsida och i massmedia. 

Utöver det här informa6onsbladet kommer vi inom kort a: skicka ut en kallelse 6ll e: 
medlemsmöte med syIet a: medlemmarna skall besluta a: uppdra 6ll styrelsen a: sälja 
anläggningen 6ll kommunen. Mer om de:a i slutet av informa6onsbladet.  

 
 
Historik 
Uppsala Ponnyklubb bildades 5 oktober 1971 och var då a: betrakta som en mindre 
tävlingsklubb. Man bedrev ingen egen ridskoleverksamhet men hade e: samarbete med en 
privat ridskola vid Eke på Vaksala gärde. 1987 fick klubben möjlighet a: fly:a in i en egen 
anläggning och startade i samband med det en egen ridskoleverksamhet.  

Vid den här 6dpunkten fördes en diskussion om vilken som skulle finansiera och äga 
anläggningen. Inom kommunen fanns en oenighet där framför allt dåvarande stadsjuristen 
och fri6dsnämnden ansåg a: en anläggning av den här dimensionen borde ägas av 
kommunen och hyras ut 6ll den förening som skulle bedriva verksamheten. Stadsjuristen var 
tydlig med a: man inte kunde kräva av klubben a: den skulle kunna bära amorterings- och 
räntekostnader samt driIkostnader med de intäkter verksamheten skulle ge. Fri6dsnämnden 
föreslog a: det skulle bildas e: kommunalt bolag för anläggningen. 

Beslutet blev a: om det skulle bli någon anläggning måste klubben ta på sig samtliga 
kostnader för uppförande av byggnader och markanläggningar. Kommunen var beredda a: 
ge e: lån på 5 Mkr och dessutom gå i borgen för övriga lån som krävdes. Det kommunala 
lånet skulle vara amorterings- och räntefri: i fem år.  



Klubben sa: i en besvärlig situa6on. Sa man nej 6ll kommunens upplägg skulle man sakna 
hemvist och någon fortsa: ridskoleverksamhet i vare sig privat eller klubbdriven regi skulle 
inte bli möjlig. I den situa6onen valde man a: gå med på kommunens krav trots a: man 
visste a: det på sikt skulle medföra stora problem. 

Dagens situa6on 
I dag kan vi se a: de farhågor som såväl stadsjuristen som vi själva hade 1987 har besannats. 
Klubben hade, och har, inte en ekonomi som klarar av a: betala räntor, amorteringar, driI 
och underhåll mm för en anläggning av vårt format. Som tur är har kommunen visat 
förståelse för vår situa6on under åren som gå: och vi har därför haI vårt kommunala lån på 
5 mkr amorterings- och räntefri:.  

Det har bidragit 6ll a: vi under de treYofem år som gå: få: möjlighet a: utveckla en 
ridskoleverksamhet av erkänt hög kvalité. Tusentals barn, ungdomar och vuxna har under 
den här 6den lärt sig rida under trygga och ordnade former. Vi har också lyckats hålla 
ridavgiIerna på en förhållandevis rimlig nivå. 

Klubbens ekonomi är i god ordning och vi har en personalgrupp som vi från styrelsens sida är 
mycket stolta över. Alla ideellt arbetande medlemmar är värda en stor eloge för sina bidrag 
6ll verksamhetens olika delar. 

Finns det inga problem? 
Som ni säkert förstår av inledningen på den här informa6onen finns det också problem. Vår 
anläggning är treYofem år gammal och det finns e: uppdämt renoveringsbehov. Till de:a 
skall läggas behov av om- och 6llbyggnader. Som exempel kan nämnas a: stallet behöver 
rustas upp med ny inredning, byggas ut så a: plats finns för a: erbjuda alla hästar en box. 
Omklädnadsrum, duschar, toale:er och andra utrymmen för såväl våra ridande medlemmar, 
personalen som övriga besökare kräver åtgärdas för a: leva upp 6ll dagens krav. Taket på vår 
byggnad läcker och behöver bytas ut. 

Till de:a kan läggas a: vi har få: e: beslut från kommunens miljösida a: vårt avloppssystem 
måste byggas om och vara klart senast hösten 2025. Bara den åtgärden ligger ekonomiskt i 
storleksordning 0,5mkr. 

Hur löser vi det här? 
Vi har under många år haI en dialog med kommunen och poli6ken har nu beslutat a: i e: 
första skede satsa c:a 13 mkr för a: undanröja de stora och akuta problemen. Vi är 
naturligtvis glada över beslutet då vi som förening inte har möjlighet a: låna upp och 
finansiera motsvarande belopp. Kommunens beslut innebär också a: vi kan fortsä:a vår 
verksamhet i den omfa:ning vi har idag. 

Vem kommer a: äga ridanläggningen? 
För a: kommunen skall göra den här satsningen krävs a: vi är beredda a: sälja vår 
ridanläggning 6ll kommunen. Idag disponerar vi marken där ridhuset står med tomträ:. 
Övrig mark där våra hagar och ridbanor ligger arrenderar vi av kommunen. Om vi säljer 



anläggningen 6ll kommunen kommer vi sedan a: hyra den och bedriva motsvarande 
verksamhet som idag. 

Styrelsen är posi6v 6ll den här förändringen. Utöver a: kommunen tar ansvar för 
byggnaderna kommer vi som förening också i åtnjutande av de hyressubven6oner som andra 
föreningar som hyr in sig i kommunala anläggningar i dag får. Det kan vara en hjälp för oss a: 
hålla nere ridavgiIerna. 

 
Vad händer nu? 
Vi har lovat kommunen a: hålla e: medlemsmöte där den enda frågan blir om Uppsala 
Ponnyklubbs medlemmar beslutar a: uppdra åt styrelsen a: sälja anläggningen 6ll Uppsala  
kommun. Preliminärt kommer mötet a: hållas onsdagen den 27/9 kl 19.00 i vår cafeteria.  

Kallelse 6ll medlemsmötet kommer inom kort. 

Välkomna! 

Styrelsen för Uppsala Ponnyklubb 


